
Referat af instruktørnetværksmøde den 2. september 2019 

 

Deltager: Bettina, Christina og Rikke 

Afbud: Heidi 

 

1. Siden sidst 

2. Evaluering af sidste kursus 

 

1. Siden sidst 

Bettina stopper på Ebberød, men ved endnu ikke, om hun kan fortsætte som instruktør. Vi håber… 

Christina er lige blevet færdig som ambassadør for Socialpædagogerne (fagpolitisk uddannelse) 

 

2. Evaluering af sidste kursus 

Kurset i maj og juni blev fuldført på et højt fagligt plan. Opgaven blev delt mellem 3 instruktører, hvor Rikke 

var den gennemgående alle 4 dage og Christina og Bettina delte de 4 dage mellem sig. Det er vigtigt, at der 

er tid til at få samlet op på de første 2 dage, før 3.-dagen starter.  Deltagerne var meget engagerede og 

inddrog egen praksis med stor energi. 

 

3. Det aflyste kursus i september 

Måske kun 1 kursus hvert år?? I så må planlægningen af kurserne ændres, så alle instruktører kommer i spil 

hvert år, for at holde fagligheden ved lige i undervisning øjemed. 

 Kunne ovenstående måde at lave kurser på: 1 gennemgående instruktør og 2 instruktører der deler 

dagene.  Alle 3 undervisere skal da mødes til forberedelsen af kursus. Der skal være et opsamlingsmøde 

mellem dag 2 og 3 – eftermiddag dag 2 eller morgen dag 3. Den gennemgående instruktør opsamler dag 1 

og 2 med afgående instruktør, og mødes med den nye instruktør om morgenen på dag 3. 

Et anden måde kunne være, at nogle instruktører står for workshops og andre for kurserne. 

Dato for nyt kursus: mandag til onsdag 24/2-26/2-2020 og fredag  13/3 

 

4. Opdatering af kortspillet – udskydes til næste gang 



 

5. Hvordan støtter vi op om arbejdet med hjemmesiden? – Heidi og Rikke er ansvarlige 

Ønsker plakater om ”brug vores hjemmeside”. Rikke bestiller flere flyers 

 

6. Hvem er medansvarlig for  

 Deltagerliser 

 Tilmeldinger 

 Manglende fremmøde 

 Fordeling af opgaver, så der ikke kun er en der står for det 

  

7. Hvor mange kræfter har vi hver i sær mulighed for at lægge i arbejdet som KvaliKomBo instruktører. Det 

tages op næste gang. Alle forbereder sig på dette punkt. 

 

8. Kan man få andre opgaver i KvaliKomBo, hvis man hverken er i bestyrelse eller instruktør. Hvad kunne 

det evt. være – tages op på næste møde. 

f.eks. 

- stå for at lave en vidensbank – som kan lægges det ind på hjemmesiden 

- chatforum, hvor man kan komme med forslag til aktiviteter mm.  

 

9. Benny Andersen – Sl’s formand 

Christina har aftalt med Benny Andersen, at han kan komme med på en undervisningsdag i KvaliKomBo. 

Derefter vil der komme en artikel med i SL’s fagblad – evt. den 13. marts (4. dagen). Aftaler lige dato med 

bestyrelsen. Christina kontakter Benny for endelig aftale. 

10. Køreplan for nye instruktører – næste gang. 

11. Workshops – hvad gør vi? 

Flyers trykkes op igen. Bestyrelsen sender ud til samtlige leder om opfølgende workshops på kurserne.  


